
 

Организован пријем за најбоље ученике средњих школа

14.07.2022 - 12.00

Замјеник градоначелника Приједора Жарко Ковачевић данас је
организовао пријем за најбоље ученике средњих школа који
ускоро своје школовање настављају на некој од високошколских
установа.

  

Ковачевић је ову прилику искористио да им и лично честита на постигнутом успјеху у школи и
пожелио среће на факултету.
 "Они су, и то није флоскула, стварно нешто најбоље што град Приједор има и оно што ми, као
Градска управа, морамо да урадимо је да направимо предуслове да се они , када заврше факултет,
врате у свој град Приједор и да онда сви заједно направимо од овог града једно мало чудо", изајвио
је Коваечвић новинарима након пријема.
 Предсједник Актива директора средњих школа Александар Миљешић захвалио се Градској управи
зато што је направила искорак и препознала ситуацију да поново позове талантоване, надарене
односно најбоље ученике.



 " Сматрам да треба да његујемо и подржавамо талентовану дјецу и да фокус буде на њима", рекао
је Миљешић.
 Ученица Средњошколског центра Ена Мијић казала је да је током школовања било напорно, али
да је успјела остварити све и да планира наставак школовања на студијама фармације у Београду.
 Гимназијалац Данило Вукота рекао је да није било тешко да , уз добру организацију, постигне
добар успјех у школовању које ће наставити на Факултету техничких наука у Новом Саду.
 " Овај нам данашњи пријем значи доста, да видимо да нас Град препознаје, да смо ми примијећени
и да уопште Град вредује људе који дају све од себе у ономе што раде", рекао је Вукота.
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